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Zápis ze 3. zasedání OV Plačkov 2025 

Kdy:  1. 6. 2025 od 18:00 

Místo: budova OV Plačkov 

Přítomni: Vlastimil Savi, Miroslav Peterka, Ivana Joklová, Petr Vašák, Václav Krejčí ml., 

Markéta Franzová  

Omluven: Václav Krejčí st. 

Body k jednání:  

1. Zadání vypracování projektové dokumentace na novou komunikaci 

2. Oprava komunikací metodou INFRA 

3. Projednání zapůjčení OV 

4. Oprava lesní cesty směrem k dálnici 

5. Investice – proběhlé, v žádosti 

6. Nové stavidlo k rybníku Pařezáč 

7. Schůzka ohledně rybníku Obecňák 

8. Proběhlé akce 

9. Plánované akce 

10. Poškození pláže rybníka Pařezitý 

11. Informace pro občany 

 

 

Ad1. Zadání vypracování projektové dokumentace na novou komunikaci 

 

Viz. Příloha č. 1 KOMUNIKACE Plačkov 2025 – samostatný dokument 

 

KOMUNIKACE – řazeno dle priorit 

 597/1 cesta od pana Goldmana k Bokůvkům – v roce 2025 projektová 

dokumentace a v roce 2026 realizace 

 488/47 u č.p. 84 ( p. Zeman) v roce 2026 projektová dokumentace a v roce 

2027 realizace 

 607/1 od č.p. 26 k č.p. 91 ( p. Vránová) 

 464/1 a 488/55 od č.p. 108 ( p. Karásek M.) 

 451, 450/1, 450/2, 488/19, 488/26 – nová zástavba (není ani ZTV)!!!!! 

 586 – komunikace kolem Obecního rybníka (prozatím opravena na podzim 

roku 2024 a cesta je zatím v dobré kondici) 

 akutní opravy během roku  

 

Ad2. Oprava komunikací metodou INFRA 

Viz. Příloha č. 1 KOMUNIKACE Plačkov 2025 – samostatný dokument 
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Ad3. Projednání zapůjčení OV 

Členové OV po telefonické domluvě projednali zapůjčení budovy OV panu Lukášovi 

Goldmanovi v květnu. OV, jednomyslně souhlasí se zapůjčením. Zápůjčku si pan Goldman 

vyřídí na MěÚ Humpolec.   

Členové OV projednali zapůjčení budovy OV panu Milanu Němcovi v červnu. OV, 

jednomyslně souhlasí se zapůjčením. Zápůjčku si pan Němec vyřídí na MěÚ Humpolec. 

 

Ad4. Oprava lesní cesty směrem k dálnici 

Po komunikaci s městem Humpolec a Lesy ČR nám byla sdělena tato odpověď: 

„Lesní cesta „K Plačkovu“ svým stavem a povrchem, včetně provedených oprav, odpovídá 

své kategorii – 3L (lesní svážnice). Což znamená, že je cesta určená a sjízdná primárně pro 

traktory a speciální vyvážecí a přibližovací prostředky, v příznivých podmínkách je sjízdná 

terénními vozidly. Lesní cesta je ve velmi dobrém stavu a i provedené opravy výtluků 

kamenivem jsou v tomto případě zcela standardní. Aktuálně tedy nejsou žádné další opravy 

opodstatněné. 

Je nutné si uvědomit, že každý návštěvník lesa vstupuje do lesa na své nebezpečí a měl by 

tedy své chování a aktivity přizpůsobit tak, aby si nezpůsobil škodu nebo úraz.“ 

 

Ad5. Investice 

 Proběhla výmalba kiosku a kabin, bylo položené nové lino v kiosku, byla pořízena 

nová sanita do kabin TJ Sokol Plačkov 

 Byla pořízena nová technika na sečení fotbalového hřiště a pláže - byla podpořena 

z fondu Kraje Vysočina – projekt komunální technika pro místní část Plačkov 

 Byl pořízen nový dětský prvek – kolotoč 

 Byl instalován pingpongový stůl ke kapličce 

 Byl pořízen další koš na komunální odpad do klidové zóny k rybníku Pařezáč 

 Byla pořízena nová květinová výzdoba do kapličky 

 Byl vyčištěn křížek u kapličky, umyty nástěnky v obci 

 Byl repasován stávající PC v budově OV Plačkov 

 Proběhla revitalizace hráze rybníku Pařezáč 

 Máme zažádáno o nová vjezdová vrata do areálu TJ Sokol Plačkov, v procesu je 

dodělání střechy na kiosku 

 Je opraven plot, který sousedí s pozemkem pana Turka 

 Zažádáno o kontejner na bioodpad na fotbalové hřiště 
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Ad6. Nové stavidlo k rybníku Pařezáč 

V rozpočtu 2025 bylo schváleno 300 000 na dvoudlužový stavidlo k rybníku Pařezáč. Dne 

30. 4. 2025 se částka navýšila o 800 000. Stavidlo by mělo být vyměněno na podzim tohoto 

roku, kdy se rybník vypustí. Následně bude vybagrováno i rákosí v přední části u první pláže.  

 

Ad7. Schůzka ohledně rybníku Obecňák 

Zápis ze schůzky ohledně údržby Obecního rybníka 

Účastníci: 

 za město Humpolec: pan Jůzl, paní Vilímová 

 za Osadní výbor Plačkov: pan Miroslav Peterka 

 za Rybníkářství Vitip s.r.o.: pan Janďourek, pan Kazda, pan Václav Skácel ml. 

Cíl schůzky: 

 

Hlavním cílem bylo projednat a sjednat nápravu v údržbě rybníka a jeho okolí. 

Výsledek schůzky: 

 Rybníkářství Vitip s.r.o. zajistí dosečení porostu u rybníka – již realizováno. 

 Město Humpolec zajistí vyčištění bezpečnostního přelivu a prověří protékání. 

 Bude instalováno nové zábradlí dle platných bezpečnostních požadavků. 

 Město Humpolec také zajistí, aby byla údržba rybníka do budoucna smluvně upravena 

a jasně vymezena odpovědnost za jednotlivé úkony. 

 Pracovníci města posoudí stav stromů a v případě potřeby zajistí jejich kácení nebo 

prořez. Po dohodě s Rybníkářstvím Vitip s.r.o. případně zajistí také odstranění větví z 

rybníka. 

Ad8. Proběhlé akce 

 14. 4. 2025 – 20. 4. 2025 – Akce čistá Vysočina – proběhla opět formou 

samoobslužného pytlomatu na vratech areálu TJ Sokol Plačkov. Každý tak mohl 

vyrazit, kdy se mu chtělo a nebylo to ničím limitováno. Děkujeme. 

 18. 4. 2025 – Velikonoční hra s odměnou pro děti – Králíček Petříček si pro děti 

připravil hru hledání mrkviček a také pár jednoduchých úkolů. Na konci čekala pro 

všechny děti sladká odměna 

 30. 4. 2025 – Pálení čarodějnic – tato akce proběhla za velké účasti a my všem moc 

děkujeme. Děkujeme také všem, kteří se podíleli na stavění hranice a přípravy hry pro 

děti s odměnou ve formě pizzy. 

 24. 5. 2025 – Dětský den od 13:00 – Tématem letošního dětského dne byla Farma. 

Pro děti bylo připraveno celkem 12 stanovišť. Na každém byly úkoly, které se 

k tématu vázaly. Když děti došly úspěšně do cíle, čekala na ně zasloužená odměna ve 

formě tašky s odměnami, koblížek, voda, balonek a věcný dar (placka, třeba na 
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batoh). Pro všechny byl připraven bohatý doprovodný program: malování na obličej, 

skákací hrad, zorbingové bubliny, hasiči s pěnou, jízda na ponících, dvě kozy na 

hlazení, výcvik loveckého psa s interakcí dětí a v neposlední řadě prezentace služeb 

organizace Medou. Celému doprovodnému programu patří velké DĚKUJI. Další 

velké DĚKUJI, patří všem sponzorům, kteří nám dali jak peněžitý nebo věcný dar pro 

děti. A v neposlední řadě patří velké DĚKUJI celému týmu, který celý dětský den 

připravil – Všichni jste byli opět bezkonkurenční, Vaše stanoviště i kostýmy byly 

propracované do posledního detailu! Moc si Vážím Vás všech.. za to jací jste (všichni 

jste super lidi, se srdcem na pravém místě) a za to, že věnujete druhým to nejcennější, 

co máte, a to je Váš čas…DĚKUJI  

Dětský den letos navštívilo celkem 206 účastníků a my všem dětem a jejich rodičům 

děkujeme za účast. Velmi si Vaší přízně vážíme a těšíme se příští rok opět naviděnou. 

 Naučné stezky a hry pro všechny věkové kategorie – Jarní hra – byla připravena 

v okolí kapličky, obsahoval 15 karet, které když byly dešifrovány, vyšla krásná 

tajenka. Děkujeme všem za velkou účast.  

 Ad9. Plánované akce 

 8. 6. Pozorování ptactva – Kamenický rybník – odjezd vlakem z Plačkova v 13:20 

 Ukončení léta – termín zavčas upřesníme 

 Naučné stezky a hry pro všechny věkové generace 

 

Ad10. Poškození pláže rybníka Pařezitý 

V noci z 25. na 26. května 2025 došlo k poškození travnaté plochy v areálu pláže u rybníka v 

Plačkově. Neznámý pachatel zde svým vozidlem rozjezdil veřejně přístupný prostor, čímž 

způsobil předběžnou škodu vyčíslenou na cca 9 000 Kč.  

Zjištěné skutečnosti:  

 Událost šetří Policie ČR jako přestupek proti majetku. 

 Policisté provedli na místě ohledání a dokumentaci, po pachateli se pátrá. 

 K případu se vyjádřilo i město Humpolec, které vandalismus důrazně odsoudilo a 

deklarovalo snahu ve spolupráci s OV Plačkov zavést preventivní opatření. 

 Událost vzbudila pozornost veřejnosti a byla široce sdílena na sociálních sítích i v 

médiích. Věnovala se jí mimo jiné i TV Prima. 

Návrhy OV Plačkov: 

1. Zvážit instalaci bezpečnostních kamer v areálu pláže. 

2. Oslovit město Humpolec s žádostí o spolupráci při zabezpečení veřejných prostor. 

3. Upozornit veřejnost a vyzvat občany, aby v případě podezření na vandalismus 

kontaktovali Policii ČR. 
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OV Plačkov vyjadřuje hluboké znepokojení nad tímto činem a důrazně odsuzuje jakékoli 

ničení veřejného majetku. Cílem je chránit areál jako důležité místo rekreace a setkávání 

místních obyvatel i návštěvníků. 

Ad11. Informace pro občany 

 Proběhlo strojní čištění hlavní silnice a cest v Plačkově 

 Proběhla první vlna sečení zeleně se sběrem 

 Dne 1. 5. 2025 byl rozbit nový kolotoč – opraveno 24. 5. 2025 

 Participativní projekty – za Plačkov jsou mezi 7 vybranými hned 3 projekty a to 

Edukační hřiště v okolí Pařezáče, Senior plac u kapličky a venkovní sprcha u 

Pařezáče a další projekty, které můžete dle libosti podpořit. Hlasování probíhá od 15. 

5. 2025 do 30. 6. 2025. Prosíme, hlasujte pro jakýkoliv z těchto projektů. Každý 

občan má dva hlasy. Hlasování probíhá pomocí občanského průkazu nebo přes Portál 

občana. Hlasování a galerie zde: http://portal.mesto-humpolec.cz/wpg/galerie-

projektu  

 Dne 31. 5. 2025 jsme navštívili letošní jubilantku paní Marii Papežovou. Předseda 

OV Vlastimil Savi a Ivana Joklová předali kytičku, poukaz, drobný dar a popřáli 

pevné zdraví a další spokojené roky.  

 Dne 22.5.2025 proběhlo strojní sečení podél hlavní silnice – provedly SUS  

 

Připomínka OV Plačkov ohledně opakovaných problémů na pláži u rybníka a dětském 

hřišti 
Osadní výbor Plačkov opakovaně upozorňuje na neuspokojivou situaci v okolí pláže u 

rybníka. Přestože je zde instalováno dopravní značení zákazu vjezdu, dochází k častému 

nerespektování tohoto opatření. Výsledkem je rozježděná plocha pláže a nebezpečí pro 

návštěvníky včetně dětí. 

Zvažujeme možnost jednoduchého fyzického omezení vjezdu (např. nezamčená závora), 

která by vjezd výrazně omezila a zároveň umožnila případný přístup technickým službám 

nebo složkám IZS. 

Dále upozorňujeme na nevhodné chování některých návštěvníků, zejména dospělých osob, 

na dětském hřišti. Herní prvky jsou určeny výhradně pro děti. Bohužel již došlo k poškození 

nově instalovaného kolotoče, pravděpodobně v důsledku jejich nevhodného užívání 

dospělými. 

Apelujeme tímto na všechny obyvatele a návštěvníky, aby se chovali ohleduplně, 

respektovali účel a omezení veřejného prostoru a přispívali tak k zachování jeho dobrého 

stavu. 

Celou situaci aktivně řešíme ve spolupráci s městem Humpolec, a jsme připraveni být 

nápomocni při hledání vhodného řešení, které by zamezilo dalším škodám a přispělo ke 

kultivovanému a bezpečnému užívání tohoto veřejného prostoru. 

 

Zapsala: Markéta Franzová              Ověřil: Vlastimil Savi 

V Plačkově dne 4. 6. 2025 

http://portal.mesto-humpolec.cz/wpg/galerie-projektu
http://portal.mesto-humpolec.cz/wpg/galerie-projektu

